

Møtereferat



Postadr.: Mastra hestesportklubb, Askjeveien 15, 4156
Mosterøy
Besøksadr.: Askjeveien 15, 4156 Mosterøy
Telefon styreleder: 932 81 223
www.mastra-hsk.no
Org.nr.: 989583786

Møte: **STYREMØTE**
Møtested: **Askjeveien 15, 4156 Mosterøy - Rytterstuen MHSK**
Møtedato/ -tid: **Mandag 3 mars 2025**
Møteleder: **Helge Øye** Referent: Silje Åbø
Deltakere: Helge Øye, Kjetil Helgeland, Knut Inge Amundsen, Odd Inge Halvorsen,
Marthe Skårland
Frafall: Anita Lindland Hjertviksen

DATO
03.03.2025

Sak nr.:

1.	Informasjon: Silje Åbø er med på møte som sekretær for å skrive referat.
2.	Sak meldt inn: Utvide boks til hest Sommerleie tom boks kr 2200. En oppstallør ønsker å få to bokser til hesten sin. Oppstalløren ordner ombygging av boksen selv. Spørsmål fra styreleder om det er mange på ventelisten. Det informeres om at det ikke er så mange på ventelisten, en eller to. Candy sin boks blir ledig, og en boks til. Helge Øye spør om ikke Silje Åbø også skal ha boks til hest. Silje sier ja til dette. Styret innvilger å få to bokser. Marthe Skårland spør om hun kan sende melding til Lena Myrnes Flesjø som har ansvar for oppstallingen, slik at hun ikke tar inn en annen oppstallør. Vedtak: Styret innvilger å få to bokser til en hest.

Sak nr.:	
3.	Kontrakter Det er laget nye kontrakter. Odd Inge Halvorsen har sendt kontraktene over til styreleder Helge Øye. Dette er kontrakter til oppstallører og kontrakter til ansatte i klubben. Kontraktene er klare til å sendes ut. Helge Øye spør styremedlemmene om de har sett på kontraktene, og er enig om at disse er klare til å sendes ut til oppstallørene, stallmester og ansatte. Vedtak: Odd Inge Halvorsen skriver ut noen eksemplarer av kontraktene, og Helge og Odd Inge tar gjennomgang av disse.
4.	Sak meldt inn: Tralle til et medlem Spørsmål om klubben skal kjøre trallen som ett medlem bruker. Knut Inge Amundsen mener det er litt raskt å foreta denne avgjørelsen, siden medlemmet nettopp har forsøkt å være med på stevne med denne. Marthe Skårland forklarer at kjerren kan brukes på rideleirer, ikke kun enkelte tilfeller. Marthe foreslår å avvente å kjøpe vogn, siden skolehesten Fiolina skal bort å få føll. Maraton vogn kan styre søke midler hos, til å få kjøpt vognen. Det skal søkes midler før det kan avgjøres. Ny vogn koster ca. 50-60 000 kr. Brukt vogn koster den 19 000 kr. Vedtak: Styret avventer kjøp av vogn.
5.	Sette opp gjerdet på beitet Helge har sendt ut hva som trengs å gjøres. Det er klart til å sette opp gjerdet til beitet nede ved veien. Ønsket fra eier er at beitene bindes sammen igjen. Sette opp drikkekar. Vedtak: Det må settes opp dugnad for å utføre arbeidet med gjerdet på beite.
6.	Eier gir beskjed til klubben angående kraftfor eller høy Klubben må ha beskjed fra grunneier dersom det legges ut kraftfor eller høy.
7.	Sprøyte beitet Grunneier tar 5-10 000 kr for å sprøyte det harde gresset på beitet. Grinden var ønskelig at man flyttet på grunn av det til tider samler vann.

Sak nr.:	
8.	Beitet over veien Beitet over veien må vente til klubben kan vise at man klarer å ta vare på beitet man har disponibelt. Dvs fjerning av tistel osv. Vedtak: Klubben må i første omgang vise at de kan ta vare på eksisterende disponible beiter.
9.	Dugnad vår Området på anlegget trengs å ryddes. Praktiske gjøremål som trengs å utføres: • Gjerdet på beitet • Male det som ikke er ferdig malt. • Bytte kledning på stallen. Skal ha plater på stallen, hvis ikke kommer det lekkasje inn i stallen. Kan høre med Anita Lindland Hjertviksen angående innkallelse til dugnad. Noen forslag til datoer for dugnad? Skulle hatt dugnad før stevne som arrangeres 15 mars og 16 mars. Vedtak: Sjekker om Anita Lindland Hjertviksen kan kalle inn til dugnad. Dugnad utføres før stevnehelgen.
10.	Dugnad neste uke 09.03.2025 Anita Lindland Hjertviksen sender ut innkallelse i Spond. Innkallingen må ut så snart som mulig. Dugnaden vil omhandle: • Gjerdet rundt dammen • Klargjøring av anlegget. Kunne vi fått kontainer for å kaste, slik at det ikke blir liggende? Plasten skal Tommy Lofthus kaste. Helge Øye sier at Tommy Lofthus må gi beskjed når det skal kastes, slik at flere kan hjelpe til å bære.
11.	Lagring av hindermateriell Ønsker å får lagret hinderet oppå bygget i hallen. Helge Øye sjekker med Østhus bygg og maskin om taket tåler dette. Vedtak: Helge Øye undersøker med Østhus bygg og maskin om taket tåler vekten av hindermateriellet.
12.	Grovfor Hvilke type trengs? Det er H2 og H4 høy pr dags dato. Trengs firkant baller. til sommeren (vanlig tørrhøy). Rundballer mygler fort.

Sak nr.:	
	Det ble for mange typer høy en periode. Vi skulle sett på om vi kan bruke en annen høyleverandør til høsten. Mye dårlig høy, og dårlig kuttet. Er en del myglet høy fra leverandøren Nordmark gard. Er Østhus bygg en forhandler av høy? Helge mener at denne ikke er så billig. Kan være lurt å sjekke ulike leverandører. Tas imot forslag om ulike leverandører av høy. Firkant høy som ble levert av Nordmark gard, er ødelagt på grunn av luftfuktighet når det er lagret i stallen. Høyet ble ikke flyttet inn, og ble ødelagt. Vedtak: Undersøke nye høyleverandører. Sak Nordmark gard følges opp videre av kasser og styreleder.
13.	Varmepumpe Fått tilbud på kr 30 000 pr stk. Plan om å ha varmpumpe oppe og nede i rytterstuen. Gjerne kjøpe til etasjen nede først. Kan avvente dette.
14.	Nye hindermateriell Helge Øye er opptatt av at det skal være i h.h.t. forskriftene.
15.	Frivillighet Om noen har sagt de skal utføre handlingen, så forventes det at man kan utføre dette. Det er bedre å si nei dersom man ikke kan utføre handlingen. Vedtak: Tar man på seg et ansvar, forventes det at man følger opp.
16.	Lønn stallmester Ny stallmester skal ikke starte enda. Vi må bli enig om pris på anlegget og få spillemidler slik vi skal, før vi kan starte. Ny stallmester heter Lea fra Finnøy. Vedtak: Avventes frem til det er enighet om pris på anlegg og spillemidler.
17	Spillemidler søknaden Vi må få denne til 30 år. Er noe bevegelse igjen. Vi har fått tinglyst ridesti ned til sjøen. Vi prøver å få flyttet denne til oppsiden. Cato Østerhus skal forsøke å forhandle dette. Vi har lagt inn hvor denne stien skal gå. Denne går oppover i skogen. Prisen er fortsatt 3,8 mill. Helge har gitt beskjed til advokaten om å sende regning når den er kommet til kr 5000. Byttet til Cato Østerhus som er rimeligere.

Sak nr.:	
	Vi har laget en intensjonsavtale og har sendt inn. Får svar tilbake at punkt 2 i avtalen ikke aksepteres. Det spesifiseres ikke har som ikke aksepteres. Vedtak: Helge Øye og Anita Lindland Hjertviksen følger saken videre.
18.	Frist å melde inn saker til styremøte Saker som meldes til styremøte, må meldes inn 2 uker i forkant. Det er kommet inn 2 saker til dette møtet. Vedtak: Saker meldes inn til styremøte 2 uker i forkant.
19.	Stevnehelg Stevnehelgen, 01.03.2025 og 02.03.2025, ser ut som det har gått bra. Ikke kommet noen negative tilbakemeldinger til nå. Helge ringer Marit Rakvåg angående høytalere. Skulle vært høytalere oppe og nede. Hvordan gjør vi det om stevne skal være ute? Må vi leie høytalere?
20.	Dugnadsplan Det må lages en dugnadsplan før stevne.
21.	Arbeid i styret Trenger bedre arbeid innad i styret. (sak ikke drøftet)
22.	Medlemsmassen Medlemsmassen har sunket fra 150 medlemmer til 116 medlemmer. Viktig å ha trygge hester, og at vi gjør noe for at de medlemmene som er her skal trives. Slik at de utad sier at det er en kjekk plass å være. Synne og Marthe har snakket om å ha klubbkveld. Vedtak: Det må foretas tiltak for å øke trivsel og trygghet i klubben.
23.	Risikerer flere tomme stallplasser
24.	Årsmøtet mandag 10.03.2025 Hvordan går det med ferdigstilling av årsmeldingen? Årsmeldingen er snart klar. Alle som skulle sende inn årsrapporter har sendt inn dette. Siste del er regnskap og hva styret har arbeidet med.
25.	Innkalling til styrets del i årsmeldingen Anlegget skal bli ferdig. Ikke kommet i mål på grunn av spillemidlene. Søknad ikke godkjent. Har ikke klart å forhandle frem 30 år. Graving,

Sak nr.:

	ferdigstilling, dugnad, paddocker og maling. Hatt stevner: - Utvidet klubbstevne - 2 kjørestevner - Sprangstevne. Stalldrif Vi har fulgt opp entreprenørene i h.h.t avtalen. Reparasjon av banen: Hatt en omfattende reparasjon av banen på grunn av store ujevnheter. Handlingsplan: Ikke gjort noe med. Prosjekt videre: Tette stallen, sette opp gjerdene. Vi må gjøre noe for at materielle skal oppbevares tørt. Bør være en del av handlingsplanen.
26.	Henge opp skilt Helge Øye, Knut Inge Amundsen og Kjetil Helgeland kommer torsdag kl. 16.00 for å henge opp skilt.